
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. november 21. (18:03-19:36)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Ügyvivő Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Szántó Lili Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

12.Lorna Emma Jones Vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások, beszámolók

2. Választások

3. Gólyatábor

4. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Szántó Lili arról számol be hogy, hogy jelenleg a mikró vásárlást intézi, de egyelőre
lassan halad az ügy. Tegnap részt vett egy Gazdasági ülésen, ahol átbeszélték a Gólyabállal
kapcsolatos pénzügyeket és át fogják majd nézni az egész költségvetést.

Deák Barbara azt osztja meg, hogy 15-én Nagy Anna Flóra részt vett egy EHÖK
ülésen, ahol megbeszélték, hogy egy budapesti gyermekotthonnak fognak gyűjteni. A gyűjtés
27-én fogja kezdetét venni és legfőképpen száraz élelmiszerre van szükség. Elmondja, hogy
17-én sor került egy KÖB levélszavazásra és 18-án beállította a Neptun Kliensben a kérvény
felületet a pályázatoknak, amelyek 20-án el is indultak, valamint lett angol kérvény felület is.
20-án elküldte Somogyvári-Korb Attilának az utalási listát, a mai napon pedig DJB ülésen
vett részt. Ezen kívül ma, 21-én volt még egy ESZÖB ülése a rendkívüli pályázatokról és a
Mindenki Segít Napok azóta is zökkenőmentesen zajlik.

Németh Fanni a mai napon részt vett egy kari tanácson. Ezen kívül a fejtágival
foglalkozott, ami majd november 27-én lesz esedékes és a plakátokat is kitette az épületekben.

Lillik Dóra arról számol be, hogy az Egyesek Ifjúsági Egyesülettel szervez éppen egy
rendezvényt, amire már 118 érdeklődő van az eseménynél. Az Egyesület ezen kívül azt
mondta, hogy hírlevélen keresztül küldenek majd ki tartalmakat. Egyeztetett Harangozó
Pálmával és Osztényi Dórával, és elmondja, hogy mostantól angolul is lesz
Tudományperspektíva.

Tóth Dorottya Panna elmondja, hogy múlt héten zökkenőmentesen lezajlottak az Élet
a körben képzések, valamint az Etalon. A héten elkezdődtek az RSZB képzések és eddig
nagyon jó visszajelzéseket kaptak. Kikerült a jótékonysági kviddics bajnokság eseménye és a
múlt héten sor került egy EHÖK Sport megbeszélésre, amire Besenyei Bence Titusz ment el.
A mai napon részt vett a kari tanácson, valamint a legelső 2024-es Gólyatábor megbeszélésen.
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Wawra Máté ismerteti, hogy az elmúlt héten milyen témákban kerültek ki posztok a
platformokra: Társas Est, Mindenki Segít Napok, kari pályázatok, választások, Sörpong,
Zenés Est, Lélekfilmek és kollégiumi hirdetések. A tegnapi napon, 20-án volt egy bizottsági
megbeszélésük, amelyen Szupkay Benedek megtanította őket kezelni a weblapot, ami által
sokkal hatékonyabb lesz a munkamegosztás a Bizottságon belül. Elmondja, hogy a HÖK-ös
képzésre igyekeznek frissíteni minden képet a weblapon.

Czingráber Péter arról számol be, hogy a novemberi 8-ai Verses Est nagyon jól
sikerült. A héten beérkező műveket javított, egy verset és két novellát.

Demetrovics Hanna a tegnapi napon részt vett egy beszélgetésen Pongor-Juhász
Annával, Lillik Dórával és Fejes Zsófiával. A mai napon egy DJB ülésen írt jegyzőkönyveket,
valamit Szóráth Blankával folyamatosan írják a jegyzőkönyveket.

Harangozó Pálma arról számol be, hogy tartott egy Bizottsági ülést, azonban egyelőre
nem nagyon kap választ az ügyeire.

Andrónyi Réka azt osztja meg, hogy csütörtökön este fog majd elindulni a
jegyértékesítés a szombathelyi Gólyabálra és a kollégiumi vendég férőhelyek el lettek intézve.
Elmondja, hogy a választások náluk csütörtökön fognak véget érni és utána lesz majd Alakuló
Küldöttgyűlés.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy 15-én részt vett egy EHÖK Elnökségin, 20-án
pedig volt egy megbeszélése Diczkó Dalmával. A mai napon kari vezetői értekezleten és kari
tanácson vett részt, illetve volt egy meetingje Zsolnai Anikóval.

2. Választások

Demetrovics Hanna ismerteti az Elnökség tagjaival a választások jelenlegi állását.
Eddig 727 szavazat érkezett be, azonban ez kevesebb, mint a hallgatók 25%-a így még
körülbelül 150 szavazatra van szükség. Az Ellenőrző Bizottság meghosszabbítja a szavazási
időszakot 7 nappal.

3. Gólyatábor

Fejes Zsófia ismerteti az Elnökség tagjaival a jelenlegi aktualitásokat a Gólyatáborral
kapcsolatban.
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4. Egyebek

Deák Barbara beszámol arról, hogy a DJB ülésen a Bizottságnak milyen felmerülő
ötleteik voltak. Sebesi Sára azt vette fel, hogy az előfinanszírozás lehetne havonta az éves
rendszer helyett, illetve az utófinanszírozás ugyanúgy maradna az utolsó hónapra. Fejes zsófia
szerint jó az ötlet és működhet is csak át kell gondolni alaposan.

Deák Barbara másik felvetése az érzékenyítővel kapcsolatos. Bizottságával arra
gondoltak, hogy megszervezhetnék egy esemény formájában, ahol figyelnének a
kétnyelvűsítő lehetőségekre, illetve külsős előadókra is. Az eseményt következő félévre
tervezik.

Wawra Máté azt osztja meg, hogy a tegnapi napon a Bizottságával átbeszélték az
aktuális dolgokat. Kéri az RSZB-t Tóth Huba Benedek nevében, hogy a helyszínes plusz
időpontokat minél hamarabb jelezzék annak érdekében, hogy a fotósok mindenképpen
ráérjenek. A posztokkal kapcsolatban abban állapodtak meg, hogy alapvetően 3 nappal előre
legkésőbb szeretné tudni a Kommunikációs Bizottság, hogy mit kell majd kirakniuk. Ezen
kívül Tóth Huba Benedek szeretné megbeszélni Lucza Bernadett és Tóth Fanni estét, hogy ők
tudnának-e adott esetben animátor munkát kapni a fotózásért. Tóth Dorottya Panna szerint
ennek semmi akadálya, de Bérczes Borbálával mindenképpen meg szeretné majd beszélni.
Deák Barbara és Fejes Zsófia szerint is működhet a dolog.

Fejes Zsófia kérdezi Wawra Mátét, hogy hogyan áll a fotósok felosztása a Gólyabálra.
Wawra Máté azt válaszolja, hogy egyelőre 4 fő van felírva tőlük. Fejes Zsófia kéri, hogy
jelezzen majd a fejleményekről, mert mindenképp sok emberre lesz szükség.

Németh Fanni elmondja a fejtágival kapcsolatban, hogy eddig 15 ember jelezte, hogy
27-e 17 óra körül jó lenne neki. Felmerül, hogy legyen egy másik alkalom december 8-án, de
az biztos, hogy készít majd egy dokumentumot, amiben minden világosan le lesz írva.

Fejes Zsófia kéri a jelenlévőket, hogy mindig számoljanak be arról, ha a bizottsági
tagjaik részt vettek valamilyen megbeszélésen.

Fejes Zsófia mondja Harangozó Pálmának, hogy majd össze kellene rakni egy
információs csomagot arról, hogy hogyan a legoptimálisabb felvenni az órákat pszichológia
alapszakon. Illetve szeretnének majd csinálni egy tájékoztató kampányt, hogy elkerüljék az
olyan eseteket, mint a klinikai előadásból fakadó problémák.

Fejes Zsófia elmondja, hogy EHÖK Elnökségi ülésen felveti majd a kétnyelvű büfé
kiírás ötletét.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy Krasz Péter tervez csinálni egy how to EB
dokumentumot.
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Fejes Zsófia megosztja, hogy lesz majd EFOTT promózás. Tóth Dorottya Panna
szerint ez mehet az Animátori Körbe.

Fejes Zsófia elmondja, hogy szeretnének összehívni egy ELTE Online megbeszélést.
Czingráber Péter mondja, hogy valóban, de egyelőre még nem került sor erre.

Fejes Zsófia kérdezi Lillik Dórától, hogy tudomása szerint hova járnak orvoshoz a
külföldiek. Lillik Dóra biztosítja róla, hogy megkérdezi majd Iskum Flórától.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:36 perckor lezárja.

Budapest, 2023. november 21.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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